



شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع
Raysut Cement Company S.A.O.G

Date: 21 August 2026

Clarification Statement

With reference to the information circulated on social media accounts (X platform) regarding the existence of a list for the termination of employees at Raysut Cement Company (S.A.O.G), the Company would like to emphasize that the circulated information is inaccurate and is not based on any official decision issued by the Company.

This clarification statement is issued pursuant to Article (292) of the Executive Regulation of the Securities Law No. (E/11/2026).

The Company's Management further reaffirms its full commitment to disclosure requirements in accordance with the applicable laws and regulations. Any material information relating to the Company's business will be announced solely through the officially approved communication channels.

التاريخ: 21 أغسطس 2026 م

بيان توضيحي

إشارةً إلى ما تم تداوله عبر حسابات وسائل التواصل الاجتماعي (منصة اكس) بشأن وجود قائمة لتسريح موظفين بشركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع)، تود الشركة التأكيد بأن الاخبار المتداولة غير صحيحة ولا تستند إلى أي قرار رسمي صادر منها.

ويأتي هذا البيان التوضيحي استناداً إلى نص المادة (292) من اللائحة التنفيذية لقانون الأوراق المالية رقم (خ / 11 / 2026).

وتؤكد إدارة الشركة التزامها الكامل بمتطلبات الإفصاح وفق الأنظمة واللوائح المعمول بها، وأن أي معلومات جوهرية تتعلق بأعمال الشركة يتم الإعلان عنها من خلال القنوات الرسمية المعتمدة فقط.

عن / شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع)

For/ Raysut Cement Company (S.A.O.G)

